
Protokoll 1 (18)

Sammanträdesdatum  
2011-10-21 

Lärande- och kulturnämnden 

 

 Utdragsbestyrkande: 
 

Plats och tid: Sal A, Guldsmeden, Hudiksvall, klockan 09:00-15:40. Ajournerat för 
lunch klockan 12:10-13:00. 

Förtroendevalda: Beslutande: Ej beslutande: 
 Bibbi Segerbrand, ordf (M) 

Matts Persson (C) 
Mats Guldbrand (C) 
Arif Khalifa (M) 
Lena Frankenberg Glantz (M)
Karl-Olof Tunelid (M) 
Per Asp (M), § 157-159 
Anders Borgström (FP), § 148-
156 
Lone Klitten (MP) 
Gerd Olsson (S) 
Anna-Carin Keisu (S) 
Nina Burchardt (S) 
Per Svensson (S) 
Kerstin Rask (S) 
Leif Rogell (S) 
Henrik Persson (S), § 152-159
Lars Berglund (V), § 148-151 

Per Asp (M), § 148-156 
Ulla Persson (MP) 
Henrik Persson (S), § 148-151 
Siw Karlsson (S) 
Maria Johansson (S), § 148-152 
Gunilla Asplund (S) 
 

 
Övriga deltagare: Sekreterare Carina Nylander, lär- och kulturchef Ingela Rauhala, 

samordnare Lennart Backlund, ekonom Jennie Svensk § 148-149, 
ekonomerna Lena Johansson och Samir Filipovic § 150, 
verksamhetschef Annika Gabrielsson § 150-152, 154, avdelningschef 
Charlotta Butler § 151, verksamhetschef Elisabeth Bäckström § 152-
153, rektor Marianne Andersson, förskollärarna Ulrika Eriksson och 
Rolf Hedenberg § 152, administrativ chef Jonas Gustafsson § 152, 
kvalitetssamordnare Mona Lindvall Eriksson § 153. 

 
Utses att justera: Nina Burchardt  
 
Justeringens plats 
och tid: Lärkontoret fredag 28 oktober 2011, klockan 14:00. 

Underskrifter:  Paragrafer: 148-159 

Sekreterare: Carina Nylander 

Ordförande: Bibbi Segerbrand 

Justerande: Nina Burchardt   
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Bevis/anslag 
Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Anslagstid, från och med till och med 
2011-10-28 2011-11-19 

Förvaringsplats för protokollet 
Lärkontoret 

Underskrift 

Carina Nylander 
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§ 148 Ekonomisk rapport 

Ärendebeskrivning 
Ekonom Jennie Svensk redogör för förvaltningens ekonomiska utfall från januari till 
september. Grundskolan har under året stora krav på att anpassa budget utifrån 
minskat elevantal och det har visat sig att de klarat anpassningen bra. Även 
gymnasiesärskolan, gymnasiet och Centrum för utveckling och lärande visar resultat 
som indikerar att det ekonomiska resultatet på årsbasis blir bättre än vad som tidigare 
prognostiserats. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 149 Budget 2012 

Ärendebeskrivning 
Ekonom Jennie Svensk presenterar tidsplanen för budget 2012-2015 enligt följande: 

3/10  Budgetberedning 

11/10  Budgetberedning för gruppledare. Uppdaterade uppgifter gällande 
skatteunderlagsutvecklingen, uppdaterade uppgifter om kvantiteter. 

18/10 Budgetberedning. Förslag till budget för 2012-2015. 

25/10  Kommunstyrelsens arbetsutskott. Budget 2012-2015. 

1/11  Lärande- och kulturnämndens arbetsutskott. Åtaganden för nämnden 
2012. 

10/11  Kommunstyrelsen. Förslag till budget 2012-2015. 

16/11  Kommunstyrelsens arbetsutskott. Åtaganden 2012. 

17/11  Lärande- och kulturnämnd. Beslut åtaganden 2012. 

28/11  Kommunfullmäktige. Beslut budget 2012-2015. 

29/11 Lärande- och kulturnämndens arbetsutskott. Budget 2012-2015. 

1/12 Kommunstyrelsen. Åtaganden 2012. 

16/12  Lärande- och kulturnämnden. Beslut budget 2012-2015. 

19/12  Kommunfullmäktige. Åtaganden 2012. 

Vid budgetberedningen den 3 oktober 2011 redovisade Lennart Backlund 
förvaltningens förutsättningar när det gäller budget 2012. Vid dagens sammanträde 
redovisar Lennart Backlund förslaget för nämnden och det innehåller bland annat 
förvaltningens förutsättningar, kvantitetsanpassningar, omvärldsfaktorer, konsekvenser 
av nationella reformer och läraravtalet, budgetpropositionen, elevutvecklingen, 
ersättning till fristående skolor och resultaten i grundskolan och gymnasiet. Lennart 
Backlund redogör även för förvaltningens utmaningar samt förslag till åtgärder. 

Ordföranden tackar för informationen. 

____ 
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§ 150 Nytt resursfördelningssystem för förskolan 

Dnr 2011-370-714 

Ärendebeskrivning 
Vid dagens sammanträde redogör verksamhetschef Annika Gabrielsson och ekonom 
Lena Johansson för förslaget till nytt resursfördelningssystem inom förskolan. 

Resursfördelningssystemet är en pengabaserad modell med endast två komponenter, 
hel och deltidsbarn i åldrarna 1-2 år och 3–5 år. Resursfördelningsmodellen fördelar 
befintliga resurser och innebär inte att det blir mer resurser till verksamheten. 
Modellen bygger på färre parametrar vilket förhoppningsvis kommer att bidra till en 
tydligare modell med mindre fokus på detaljer och med tyngdpunkt på de yngsta 
barnen. Förslaget innebär att det blir en mer realistisk budget som ligger fast hela 
budgetåret och där fler barn ger mer resurser. Kostnadsnivån måste anpassas i takt 
med att barnantalet ökar respektive minskar.  

Då kvalité hänger ihop med barngruppens storlek är det bra om förskolan har ett 
maxantal barn som kan vara på en avdelning. Idag har förskolorna ett tak på högst 21 
barn per avdelning och förslaget är att det kvarstår. Det är en svårighet att utgå ifrån 
lokalernas beskaffenhet som förslaget innebär vid placering av antalet barn. De flesta 
av kommunens förskolor är byggda på sjuttio och åttio talen för cirka 12–15 barn per 
avdelning. Norrhälsinge miljökontors rekommenderade ytmått per barn 7,5–9,5 m2 är 
också svårt att uppfylla med de stora barngrupperna på upp till 21 barn. 

Sammanfattningsvis är förslagen till nytt resursfördelningssystem följande: 

• Heltid ålder 1-2 

• Heltid ålder 3- 5 

• Deltid ålder 1- 2 

• Deltid ålder 3 -5 

• Budget är ett planeringsverktyg för förskolechefen då den är konstant hela året, 
inte preliminär som tidigare 

• Tilldelning av budget baseras på ett verkligt utfall av antalet barn vid fyra 
fastställda datum i mars, maj, september och november 

• Budgetramen finns under verksamhetschefen för förskolan 
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• Omfördelning av förskolans resurser bör ske i högre grad än tidigare. Förslag är 
att Salsa (Skolverkets analysverktyg för lokala sambandsanalyser) införs i 
förskolan lika som i grundskolan då barnen i förskolan är desamma när de 
kommer till grundskolan. Förvaltningen bör ha samma princip utifrån den röda 
tråden i alla verksamheter.  

Mycket blir nytt i förskolan och för att verksamheten ska få möjlighet att förändra i 
verksamheten utifrån nya förutsättningar föreslår förvaltningen en modell för Salsa i 
tre steg: 

1. År 2012 - Tilläggsresurs för modersmål utgår som en tilläggsresurs per barn och 
fördelas till samtliga barn med annat modersmål en gång per år och med cirka 2 %  
(2,4 miljoner kronor) av förskolans budget. 

2. År 2013 – Socioekonomiskt stöd som en tilläggsresurs per barn och fördelas till 
samtliga förskolor utifrån föräldrars utbildningsbakgrund med cirka 2 % av budgeten. 

3. År 2014 – Kön som en tilläggsresurs utifrån andelen pojkar och flickor (lika som 
grundskolan). Hur stor del av budgeten som ska fördelas får man se över. 

Små enheter, förskolor med enbart en avdelning förekommer i kommunen idag 
antingen beroende av hög efterfrågan av platser eller på grund av förskolans 
geografiska läge. De förskolorna är Varvets förskola, Dellens förskola och Killingens 
förskola. Generellt kan sägas att förskolor med enbart en avdelning inte är ekonomiskt 
hållbart. Det kan finnas andra skäl att de finns kvar och då behöver extra resurser 
tillskjutas till dessa verksamheter för att ge rätt förutsättningar. Vid eventuella tillägg 
ska samma princip tillämpas vid resurstilldelning avseende fristående förskolor. 

Arbetsutskottet lämnade ärendet vidare till lärande- och kulturnämnden för beslut.  

Ekonom Lena Johansson redovisar en preliminär jämförelse mellan nuvarande 
resursfördelningssystem och det nya resursfördelningssystemet samt en jämförelse 
med extra resurstilldelning för modersmålsstöd. 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 
att förslaget till nytt resursfördelningssystem för förskolan antas att gälla från år 2012 

att extra resurstilldelning för modersmålsstöd ges under år 2012, föräldrars 
utbildningsbakgrund och kön utifrån samma principer som grundskolan antas inför 
åren 2013 respektive 2014 
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att extra resurstilldelning utgår till små enheter (enavdelningsförskolor) om de ska 
finnas kvar 

att ett tak för antal inskrivna barn per avdelning är högst 21 barn 

att verksamhetschefen för förskolan tillsammans med fastighetschefen får ett uppdrag 
att se över förskolans lokaler utifrån Previas kartläggning av den fysiska arbetsmiljön i 
förskolan och med tanke på att resursfördelningsmodellen bygger på lokalernas 
beskaffenhet/yta, samt 

att resursfördelningsmodellen följs upp hösten 2012 för eventuella justeringar. 

____ 
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§ 151 Förskolans lokaler 

Ärendebeskrivning 
Efter att Håstahöjdens förskola fått problem med dålig lukt i sina lokaler togs i januari 
2011 prover på inomhusluften på alla förskolor i kommunen som har samma 
byggkonstruktion. På de förskolor som byggdes på sjuttio och åttiotalet användes ofta 
tryckimpregnerat syllvirke vilket har visat sig kunna medföra luktproblem även vid små 
mängder fukt. Under våren gjorde tekniska förvaltningen med hjälp av Anticimex en 
fördjupad undersökning av tre förskolor men slutrapporten från Anticimex är inte klar. 
Åtgärder för att komma tillrätta med syllproblemen har påbörjats genom att syllarna på 
Håstahöjdens förskola har bytts ut och de kommer även att bytas ut på Björkbergs 
förskola. 

Verksamhetschef Annika Gabrielsson har tillsammans med fastighetschef Charlotta 
Butler utarbetat en preliminär plan för investeringsbehov för förskolorna för åren 
2011-2015. Tekniska förvaltningen ansvarar för lokalerna och budget och lärande- och 
kulturförvaltningen för arbetsmiljön. Planens syfte är bland annat att förebygga och 
avhjälpa eventuella problem i de förskolor som har samma byggkonstruktion som 
Håstahöjden och Björkbergs förskola och som har problem med dålig luft i lokalerna. 
Ett informationsbrev har skickats ut till berörda föräldrar och informationsmöten 
kommer att genomföras.  

I planen för investeringsbehov ingår också ett förslag att bygga en ny förskola i 
närheten av Bromangymnasiet. Den nya förskolan ska i så fall ersätta de två 
avdelningar som idag finns i hyrda lokaler i bostadsområdet Solbågen då de lokalerna 
uppvisar brister. Beroende på hur många avdelningar som byggs på den nya förskolan 
så kan den samtidigt erbjuda evakueringsmöjlighet vid ombyggnad av andra förskolor. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 152 Återrapporter från frågestund 

Ärendebeskrivning 

Fråga om utvecklingsprogrammen 
Vid lärande- och kulturnämndens sammanträde 15 april 2011 ställde Anders 
Borgström (FP) en fråga om hur förvaltningen arbetar med utvecklingsprogrammen. 
Vid dagens sammanträde informerar verksamhetscheferna Annika Gabrielsson och 
Elisabeth Bäckström om hur de arbetar med förskolans respektive grundskolans 
utvecklingsprogram. 

Fråga om förskoleklass och fritidshem 
Vid lärande- och kulturnämndens sammanträde 16 juni 2011 framförde Lars Berglund 
(V) önskemål om att några förskollärare som arbetar i förskoleklass och fritidshem 
bjuds in till ett nämndssammanträde så de får berätta om sitt arbete och om 
samarbetet med grundskolan.  

Vid dagens sammanträde informerar förskollärarna Ulrika Eriksson och Rolf 
Hedenberg om sitt stimulerande arbete i förskoleklassen på Sandvalla skola.  

Rektor Marianne Andersson informerar bland annat om att förskoleklassen ska 
omfatta minst 525 timmar, vara avgiftsfri, inte är obligatoriskt och det innebär också 
att eleverna inte har rätt till skolskjuts. Fritidshemmet kompletterar utbildningen i 
förskoleklass och grundskola. Både personal inom förskoleklass och fritidshem har 
närhet till skolan och ingår i skolans arbetslag. 

Fråga om elevfrånvaro Bromangymnasiet 
Vid lärande- och kulturnämndens sammanträde 15 april 2011 framförde Per Asp (M) 
önskemål om att få en redovisning av elevernas frånvaro på Bromangymnasiet.  

Vid dagens sammanträde redogör administrativ chef Jonas Gustafsson för elevernas 
frånvaro på Bromangymnasiet under perioden 12 september - 7 oktober 2011. I snitt 
är elevfrånvaron 14,3% varav 9,1% är anmäld och 5,2% oanmäld frånvaro. Per Asp 
framför önskemål om att nästa år vid samma period jämföra elevfrånvaron mellan de 
båda åren. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 153 Resultat grundskolan 

Ärendebeskrivning 
Verksamhetschef Elisabeth Bäckström och kvalitetssamordnare Mona Lindvall 
Eriksson redovisar resultaten i grundskolan på enhetsnivå för årskurserna 3, 5 och 9. 
Nämnden framför önskemål om att redovisningen i fortsättningen även omfattar 
analys och vilka åtgärder som planeras utifrån resultaten. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 154 Yttrande över medborgarförslag om barngruppernas 
storlek inom förskolan 

Dnr 2011-351-035 

Ärendebeskrivning 
Thomas Eriksson och Camilla Andersson har lämnat ett medborgarförslag till 
kommunfullmäktige där de föreslår att: 

• Kommunen ska avskaffa nuvarande resursfördelningssystem som baseras på 
omsorgstid och i stället införa ett system som baseras på antal barn. Ett barn, en 
plats. 

• Kommunen inför relevanta riktlinjer för barngruppernas storlek baserade på 
Skolverkets rekommendationer samt barnens behov och förutsättningar. 

• Barngrupper som överstiger 15 barn utreds och minskas vid behov. 

Kommunfullmäktige beslutade 30 maj 2011, § 99, att medborgarförslaget får väckas 
och att överlämna det till lärande- och kulturnämnden för handläggning och beslut. 

Yttrande 
I förskolans utvecklingsprogram som är beslutad av kommunstyrelsen 2006 finns ett 
uppdrag att se över nuvarande resursfördelningssystem med omsorgstidsberäkning 
och barngruppernas storlek och sammansättning. I Skolverkets allmänna råd finns det 
kriterier som skall vara vägledande vid placering av barn i förskola. Det finns också 
forskning som är tydlig, att ju färre barn i barngrupperna desto bättre kvalitet i 
verksamheten. Det finns ingen forskning som visar på att högre personaltäthet ger 
högre kvalitet. Känt är att barngrupperna i förskolan har blivit större. Det är inte 
någon pedagogisk tanke som lett till att grupperna blivit större utan mer de 
ekonomiska realiteterna i landet och de enskilda kommunerna. Det finns inga belägg 
för att det skulle finnas någon gruppstorlek eller personaltäthet som är optimal i alla 
sammanhang. Förutsättningarna varierar från förskola till förskola och över tid. 
Oavsett vad som generellt kan anses vara lämpligt eller lagom är det alltid nödvändigt 
att anpassa gruppstorlekar och personaltäthet till de förutsättningar som råder i varje 
förskola.  

Utifrån förskolans utvecklingsprogram har förvaltningen under 2011 genomfört en 
genomlysning av hela förskolans resursfördelningssystem. Förslag till nytt resurs-
fördelningssystem för förskolan presenterades i nämnden under augusti månad. 
Förslaget bygger på en ny pengabaserad modell som enbart tar hänsyn till antalet barn, 
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hel eller deltid utifrån barnets ålder, 1-2 år och 3- 5 år. Det innebär att barnens 
närvarotimmar spelar mindre roll och begreppet omsorgstid försvinner, vilket är ett 
syfte med genomlysningen av nuvarande resursfördelningssystem. Förhoppningen 
med det nya förslaget är att förskolecheferna blir friare i sin planering av 
organisationen vid sina förskolor. Modellen tar också hänsyn till de yngre barnen i 
resurstilldelningen och förhoppningen är färre barn i grupperna när barnen är yngre. 

Beslut om ny resursfördelningsmodell för förskolan fattas av lärande- och 
kulturnämnden under oktober månad. 

Arbetsutskottets förslag 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 

att medborgarförslaget därmed är besvarat. 

Gerd Olsson (S) och Björn Forsling (S) reserverar sig mot beslutet och har lämnat en 
skriftlig reservation: Vi anser inte att ett nytt resursfördelningssystem kommer att 
resultera i färre barn i grupperna. 

____ 

Till dagens sammanträde har förslagsställarna bjudits in. Camilla Andersson ställer 
några frågor till lärande- och kulturnämnden och informerar om sitt medborgarförslag 
om barngruppernas storlek inom förskolan. 

Yrkande 
Gerd Olsson (S) föreslår att man stryker halva meningen i yttrandets sista mening: 
Modellen tar också hänsyn till de yngre barnen i resurstilldelningen (och 
förhoppningen är färre barn i grupperna när barnen är yngre). 

Propositionsordning 
Lärande- och kulturnämnden godkänner ordförandens förslag till propositionsordning. 

Ordförande ställer proposition om bifall antingen till arbetsutskottets förslag eller till 
Gerd Olssons förslag om att stryka ”och förhoppningen är färre barn i grupperna när 
barnen är yngre” i yttrandet. Ordförande finner att lärande- och kulturnämnden 
bifaller Gerd Olssons förslag. 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 
att medborgarförslaget därmed är besvarat. 
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§ 155 Valärende 

Ärendebeskrivning 

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har den 26 september 2011, § 154, beslutat att bifalla Anna-Carin 
Keisus (S) anhållan om entledigande från uppdrag som ledamot i lärande- och 
kulturnämnden. Till ny ledamot har kommunfullmäktige utsett Nina Burchardt (S) 
samt till ny ersättare i lärande- och kulturnämnden (efter Nina Burchardt) utsett Anna-
Carin Keisu. 

Med anledning av Anna-Carin Keisus entledigande har lärande- och kulturnämnden att 
besluta om val av andre vice ordförande, val till arbetsutskottet och val av ersättare till 
Gymnasieråd. 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 
att till andre vice ordförande utse Gerd Olsson (S) 

att till ordinarie ledamot i arbetsutskottet utse Björn Forsling (S) och som ersättare 
(efter Björn Forsling) utse Nina Burchardt (S), samt 

att till ersättare i Gymnasierådet utse Gerd Olsson (S). 

____ 
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§ 156 Förvaltningen informerar 

Ärendebeskrivning 
Lennart Backlund informerar bland annat om följande: 

Föräldrasamverkan, bibliotek och kostnadsfri skola 
Med anledning av den nya skollagen kommer förvaltningen att se över formerna för 
föräldrasamverkan, skolornas tillgång till bibliotek och kostnadsfri skola. 

Forskarutbildning 
Regeringen kommer att satsa 251 miljoner kronor på forskarskolor där cirka 200 lärare 
och förskollärare ska kunna utbilda sig till lektorer. Syftet är att höja kvaliteten i skolan 
och skapa karriärvägar inom läraryrket. Satsningen innebär att lärare får läsa till en 
licentiatexamen i de ämnen de har utbildning att undervisa i eller i ämnesdidaktik kring 
dessa ämnen. Förskollärare ska ges möjlighet att bli licentiater i barns lärande och 
utveckling, i synnerhet barns språkliga och matematiska utveckling. 

Läraren ska gå forskarutbildning på 80 procent och arbeta kvar på sin arbetsplats 
resterande 20 procent av tiden. Staten bekostar själva utbildningen samt ger ett 
statsbidrag till huvudmännen motsvarande 75 procent av lärarens lön under den tid 
han eller hon deltar i forskarutbildningen. 

Den 16 juni 2011 gav lärande- och kulturnämnden förvaltningschefen i uppdrag att 
efter samråd med verksamhetscheferna besluta om strategiskt viktiga 
kompetensområden för lektorstjänster. Tio intresseanmälningar kom in. Följande tre 
intresseanmälningar godkändes för ansökan och antagning till Forskarskola: Jonas 
Jäder, utveckling av undervisning och didaktik i matematik, Carina Lador Persson, 
learning study – språkdidaktik och Kerstin Andersson, utforskande lärprocesser: 
Förskolebarns lärande i språk och matematik.  

____ 



Protokoll 16 (18)

Sammanträdesdatum  
2011-10-21 

Lärande- och kulturnämnden 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

§ 157 Frågestund 

Ärendebeskrivning 

Återrapport från självförvaltningsråd 
Nina Burchardt (S) har deltagit i ett självförvaltningsråd på Västra skolan 30 september 
2011. Hon kommer att lämna en skriftlig återrapport till nämnden. 

Förslag på grund av förskolornas stora barngrupperna 
Anna-Carin Keisu (S) föreslår att lärande- och kulturnämnden ser över följande frågor 
på grund av förskolornas stora barngrupper: 

1 Förvaltningen har nått målet med två förskollärare och en barnskötare per 
avdelning. Hur går man vidare? Ska målet vara att det bara ska finnas förskollärare 
inom förskolan? 

2 Lokalytor. 

3 Barn till arbetslösa och föräldralediga har rätt att vara i förskolan 15 timmar per 
vecka. Är det möjligt att de är i förskolan varje dag 3 timmar i veckan? 

Unicum 
Per Asp (M) önskar information om Unicum. 

En dator till alla lärare 
Arif Khalifa (M) föreslår att alla lärare ska få en egen dator. 

Vikarier förskolan 
Lena Frankenberg Glantz (M) undrar om det inte går att överanställa på en förskola så 
de kan gå in som vikarier när ordinarie personal är sjuka eller lediga. Idag är det en stor 
omsättning på vikarier. 

Lärande- och kulturnämnden beslutar 
att uppdra till arbetsutskottet att diskutera ovanstående förslag vidare. 

____ 
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   Delges: 

 
 

§ 158 Meddelanden 

Meddelas lärande- och kulturnämnden och läggs till handlingarna. 

  Dnr 

1 Från Skolinspektionen:    2011-124-619 
Ansökan om godkännande av Sjölins Gymnasium AB 
som huvudman för gymnasieskola i Hudiksvalls kommun 

2 Från Skolinspektionen:    2011-112-619 
Ansökan om godkännande av Lärande i Östergötland AB 
som huvudman för gymnasieskola i Sundsvalls kommun 

3 Från Skolinspektionen:    2011-119-619 
Ansökan om godkännande av Nordens 
Teknikerinstitut AB som huvudman för gymnasieskola 
i Sundsvalls kommun 

4 Från Skolinspektionen:    2011-101-619 
Ansökan om godkännande av Baggium Utbildning AB 
som huvudman för gymnasieskola i Sundsvalls kommun 

5 Från Skolinspektionen:    2011-131-619 
Ansökan om godkännande av Plusgymnasiet AB 
som huvudman för gymnasieskola i Sundsvalls kommun 

6 Från Skolinspektionen:    2011-116-619 
Ansökan om godkännande av Thoren Gruppen AB som 
huvudman för gymnasieskola i Sundsvalls kommun 

7 Från kommunstyrelsen: 
Namngivning av före detta Folkets Hus i Hudiksvall. 

____ 
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§ 159 Delegeringsbeslut 

Ärendebeskrivning 
Lärande- och kulturnämnden har beslutat att delegera rätten att besluta i ärenden till 
förvaltningschefen samt ordförande, enligt fastställd delegeringsordning. 
Förvaltningschefen har vidaredelegerat beslutanderätten i vissa ärenden till 
verksamhetschefer och enhetschefer som i sin tur har vidaredelegerat rätten att besluta 
i vissa ärenden. Dessa beslut rapporteras enligt särskild delegeringsblankett till lärande- 
och kulturnämnden. Redovisningen innebär inte att nämnden får ompröva eller 
fastställa besluten. Däremot kan nämnden återkalla beslutanderätt. 

• Beviljad utökad tid inom förskoleverksamhet, 220-224 

• Uppsägning av förskoleplats, 225 

• Uppsägning av plats inom skolbarnsomsorg, 226 

• Bidragsbelopp till Thoréngruppen AB, 227 

• Bidragsbelopp till Träutbildningar i Hälsingland AB, 228 

• Bidrag 2011 för elever vid Prolympia, Gävle, 229 

• Beslut om attesträtt, 230-232 

Lärande- och kulturnämnden godkänner redovisningen av fattade delegeringsbeslut 
220-232. Dessutom finns möjlighet för nämnden att ta del av protokoll från 
förvaltningens samverkansgrupper, självförvaltningsråd och lokala styrelser med 
föräldramajoritet. Nämnden har möjlighet att vid behov få information om 
återrapporterade beslut.  

____ 
 


